

《单词百科:fumigation是什么意思?fumigation怎么发音?fumigation的解释和用法》

英语单词fumigation是什么意思?fumigation怎么读?fumigation怎么发音?简答网为您整理了fumigation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



fumigation怎么读

fumigation的读音:[, fju:m ɪ 'geɪ ʃ n]

fumigation的意思

1、n.烟熏, 熏蒸;忿恨;

fumigation的近义词

1、cleaning n.清洁, 打扫;(家畜等的) 胞衣;

- 2、**cleansing** n.清洁, 使清洁的人或物;
- 3、**decontamination** n.净化, 排除污染;去污;洗除;
- 4、**delousing** 灭虱;
- 5、**disinfection** n.消毒;灭菌;

fumigation的双语例句

1、The mechanism and some questions in the concentration prediction of radiative fumigation are studied.

讨论了辐射熏烟(以下简称熏烟)过程及其浓度预测中的几个问题.

2、Pls advise if we shall send you the original certification of fumigation by post.

留学解答资讯网:请问熏蒸证的正本是否要给您邮寄过去呢?

3、The concentration is in the ISPM 15 in the fumigation in 2 hours to achieve consistency.

上述浓度在ISPM15中是在熏蒸2小时达到的浓度.

4、Fumigation reduces most hot smoke production resulting in reduced pollution and increased vehicle mpg.

最熏蒸降低热烟的生产在减少污染和降低导致车辆哩.

5、Acting for the international maritime export customs declaration, trailer, commercial inspection, fumigation, etc.

代理国际海运出口报关、拖车、商检、熏蒸等.

6、Outside wood packaging, we have the fumigation certificate.

外面有木头包装, 我们也有熏蒸证.

7、This paper reviews the progress of research and application on sealing sheet fumigation in recent years.

论述了近些年我国帐幕熏蒸技术方面的研究与应用概况.

8、Methods of control involved poisoning and fumigation.

防治的方法包括毒杀和熏蒸。

9、Fumigation does not abate cold smoke.

熏蒸能够消除冷烟。

10、In a fire without a sprayer, the method can be used fumigation.

在有火源而无喷雾器时,可采用熏蒸消毒法。

11、Assure you that it wants to apply for fumigation.

你保证办理熏蒸就是了。

12、Experiment using HF-fumigation was conducted to study effect of hydrogen fluoride on rubber tree saplings.

通过熏气模拟试验研究氟化氢气体对橡胶盆栽幼苗的影响。

13、Objective: To determine the effect of sulphur fumigation on the effective components of lily.

摘要目的: 考察硫熏干燥法对百合有效成分的影响。

14、Standard for the Storage , Handling, and Use of Ethylene Oxide for Sterilization and Fumigation.

动力工业用车包括类型选派,使用区域,转化,维修和操作的消防标准。

15、Conclusion: Sulphur fumigation should be abandoned completely on lily , and replaced by safe drying method.

结论: 产地加工时应彻底抛弃硫熏干燥法,采用安全的烘干法。

以上是简答网为您整理的fumigation怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/fumigation>